
«Voldria que es busqu�s un terreny a Llagostera per fer-hi un

camp gran«

Pompeu Pascual, al Municipal i amb una imatge d«una

plantilla hist�rica del Llagostera.

President d'honor del Llagostera. M�s d'una setmana despr�s

d'aconseguir l'ascens a Segona A, Pompeu Pascual destaca

"l'euf�ria" que hi ha al poble per� lamenta el trasllat a Montilivi, on

les graderies "es veuran buides". El seu desig �s que es construeixi

un estadi a Llagostera i que el club mantingui la categoria i torni a

la petita poblaci� del Giron�s.

ROBERT G�ELL LLAGOSTERA

Amb 85 anys, Pompeu Pascual seguir� sent f idel al seu Llagostera i, si t� "vida i salut", anir� a Montilivi per veure

com el club del seu poble s'enfronta a equips hist�rics com el Betis o l'Osasuna. "Ser� graci�s", af irma el

president d'honor del club, tot elogiant la tasca realitzada per Isabel Tarrag� i Oriol Alsina. La marxa de

l'entrenador no suposa un f inal d'etapa ja que, segons l'antic doctor del poble, "ell �s un home molt inteláligent" i

"seguir� donant un cop de m�".

Ja fa m�s d'una setmana que el Llagostera �s equip de Segona A. Com recorda el par tit contra el N�stic?

Com una tarda de futbol magn�f ica. Deixant de banda les circumst�ncies que va haver-hi, per a mi el futbol �s

una cosa de gent valenta i inteláligent.

Va patir molt?

No, perqu� pateixo per altres coses. Un o altre ha de guanyar. Deixant de banda els temes de la policia, que no

�s cosa meva, la gent va ser bastant correcta. Jo vaig parlar amb gent de Tarragona i van ser molt correctes amb

mi.

Al llarg de la setmana hi ha hagut novetats com la marxa d'Oriol Alsina i l'arribada d'un nou entrenador...

S�, per� no he parlat amb ning� del club perqu� considero que l'Oriol i la Isabel Tarrag� han tingut molta feina i

han hagut d'atendre els mitjans.

Qu� li sembla que un referent com Oriol Alsina ja no hi sigui la propera temporada?

Crec que l'Oriol Alsina �s una persona molt inteláligent i que les coses que fan, amb la Isabel, les fan

magn�f icament b�. S�n gent molt correcta i les coses aniran millorant. Ara haurem d'anar a jugar a Girona i

nosaltres nom�s som 500 socis. El camp es veur� buit, per� aix� �s com la febre: avui en tinc i dem� ja no en

tinc.

El poble ha encaixat b� la mudan�a cap a Montilivi?

Aquestes coses s�n dif�cils, per� la gent s'hi acostumar�. Hi haur� gent que anir� al futbol i gent que no. La

dist�ncia s�n 20 quil�metres i amb cotxe tardes quinze minuts.

Vost� hi anir�?

Si tinc vida i salut, s�.

Llagostera, per�, trobar� a faltar el futbol?

Ser� estrany quan vinguin ?e?quips de fora, perqu� aniran directament a Girona i no coneixeran Llagostera. Aix�



�s una ll�stima.

Es mant� el nom.

S�, per� em sap greu per la gent que viu d'aix�. Els bars, restaurants, etc. Tot, per�, s'anir� arreglant.

El Llagostera �s capa� d'assolir la perman�ncia?

Si juga amb el seny d'aquests �ltims anys jo crec que se'n pot sor tir. Jugar� contra equips com Saragossa,

Osasuna, Betis, Mallorca i, m�s que impor tant, �s graci�s. Aix� ning� s'ho pensava. El que ha de fer el Llagostera

�s salvar-se un any i despr�s ja veurem les coses d'una manera diferent.

Qu� vol dir?

Voldria que es busqu�s un terreny a Llagostera per fer-hi un camp gran. Aix�, per�, val molts c�ntims.
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